
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2008–09–02

Protokoll styrelsemöte S16

Närvaro: Erik Iveroth Ordförande
Jonatan Jonsson Sekreterare
Linus Svensson Skattmästare
Fredrik Gullstrand Cafémästare
Henrik Montan Industrimästare
Johannes Jakobsson Källarmästare
Edward Linderoth-Olson SRD-Ordförande
Mårten Bengtsson Programmästare

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Punkten bordlades till nästa möte.

§6 Beslutsuppföljning Följande beslutsuppföljning var aktuell

# Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
10 Rensa anslagstavlan,

ddu-väggen
Jonatan Jonsson S15

24/8
S16 2/9

11 Sätta upp sponsrings-
skylten

Johannes
Jacobsson

S15
24/8

S17 9/9

12 Skriva ihop ett utlå-
ningskontrakt till sek-
tionens Wii, samt ord-
na instruktionsmanu-
al till detsamma

Erik Iveroth, Jo-
hannes Jakobs-
son

S15
24/8

S17 9/9

Styrelsen beslöt

att avföra beslut #10 från beslutsuppföljningen.

§7 Meddelanden Linus meddelade att styrelsen uppdaterade utskottshemsidorna
igår.

Mårten meddelade att programmästeriet dragit igång magic-spel
på sektionen. Man har fått spons från SPEL på Clemenstorget.

Erik meddelade att det fortsatt kommer vara fika med PLD i lv 2
och 6. Med reservation för ändringar.

§8 Val av funktionärer Styrelsen beslöt
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att välja Olle Landin (ic07ol2) till idrottsförman

att välja Sofia Dahlberg (dt07sd0) till Vice Cafémästare

att välja Felix Aronsson (dt07fa6) till Vice Industrimästare

§9 Safari Styrelsen diskuterade morgondagens safari

§10 Ekonomi Linus efterlyste bättre tracking på försäljning under nollningen

§11 Nästa styrelsemöte Styrelsen enades om att flytta nästa veckas möte till torsdagen

§12 Mästeriwebbsidor De mästare

§13 Städ Erik meddelade att Jonatan och han städade i styrelserummet
igår. Det finns ett par kassar med övergivna kläder på skåpen
som måste claimas inom en vecka innan de slängs.

§14 Övrigt Läget inför pluggfiket tycks vara under kontroll meddelade Ed-
ward.

Jonatan påpekade att detta var första mötet vi inte diskuterade
köket

Som svar på tal meddelade Erik att Byggare bob kommer inom
en snar framtid och utför tätning till nya diskbänken. Han har
även lämnat ett prisförslag på en ny blandare. Den verkar dock
alltför dyr.

§18 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:08

Vid protokollet

Jonatan Jonsson
Mötessekreterare

Justeras

Erik Iveroth
Ordförande
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